



南京嘉一消防科技有限公司

Nanjing Jiayi Fire Technology Co., Ltd

江苏省 南京市 秦淮区 中山东路532-1号 中山坊C栋

Bldg C Zhongshan East Rd, Nanjing, 210000, China.

Tel: 86-25-52406727 Mobile: 86-13770610693 Email: admin@jiayifire.com

产 品 数 据 表

Products Data Sheet

Issue: Nanjing Jiayi Fire Technology Co., Ltd

Issue date: 2018-Jul-1st

出证单位: 南京嘉一消防科技有限公司

出证日期: 2018年7月1日

Using By: _____

Valid date: Long Term

使用单位: _____

有效日期: 长期有效

1. 本 PDS 数据仅供客户编号 No. _____ 使用。

The PDS data is only for Customer No. _____ .

产品名称 Products Name	产品内容及数据说明 Products Technical Data	
5kg 灭火器 5kg Fire Extinguisher (With products photo)	瓶体尺寸: D140mmXH460mm D150mmXH430mm 瓶体板材: 1.20mm 最小壁厚: 1.05mm 瓶体整备重量: >1.9kg 瓶体净容积: >6.2L 干粉灌装量: >5kg 灭火器整备重量: 7.5kg 工作温度: -30℃~60℃ 工作压力: ≤1.8Mpa 测试压力: 2.7MPa 安全阀工作压力: 2.2MPa 爆破压力: ≥7.5Mpa 申报等级: 34A 183B C	Cylinder Size: D140mmXH460mm D150mmXH430mm Cylinder thickness:1.20mm Min wall thickness:1.05mm Cylinder weight:>1.9kg Cylinder Capacity: 6.2L Filling with: >5kg DP Fire extinguisher N.W: 7.5kg Using Temperature:-30℃~60℃ Working pressure:≤1.8Mpa Test pressure:2.7MPa Safety valve operation pressure: 2.2MPa Burst pressure: ≥7.5Mpa Declare Fire Rate: 34A 183B C

2. 上述产品系 ST12 板材拉伸焊接产品。

The above-mentioned fire extinguisher cylinder is stretch-welding products by ST12.

3. 所使用材料(钢板材、焊丝、瓶口、表面喷涂)均对人体无毒害作用。

The materials (steel plate, welding wire, neck ring and electro-paint coating) are no poison effect to human body.

4. 产品组装焊接公差按国际标准 IT15 执行。

Welding and assembling tolerances reference by IT15.

5. 产品配置灭火药剂干粉为 EN 615 标准 ABC 类, 含量 40%; 驱动气体为>99%的 N₂ 气体。

Filled with EN 615 approved ABC 40% dry chemical powder fire extinguish agent; charged with 99% N₂ gas.

6. 产品数据有效期 6 年, 产品质量保证 4 年(除人为或其他意外事故导致的瓶体破损、磨损致使产品丧失承压性能除外)。产品认证标准: BS EN3-7

PDS valid for 6years, product quality warranty for 4 years (except for man-made or other accidents caused cylinder broken, abrasion resulting to the cylinder loss its base anti-pressure capacity). Products approved by BS EN3-7,

7. 产品储运时避免环境温度长期高于 60℃ 且避免阳光直射。运输时需按照 2.2 类危险品运输, 注意不要用尖锐物体撞击刺穿瓶体。

Avoid long-term store in the environment temperature higher than 60℃ and avoid direct sunlight. Transportation is required to deal as IMO class 2.2 dangerous goods, sharp object hit the cylinder is absolute avoid!

8. 南京嘉一消防科技有限公司保有对应以上数据的最终解释权。

Nanjing Jiayi Fire Technology Co., Ltd. maintains the authority of final interpretation for the PDS.



南京嘉一消防科技有限公司

Nanjing Jiayi Fire Technology Co., Ltd

江苏省 南京市 秦淮区 中山东路532-1号 中山坊C栋

Bldg C Zhongshan East Rd, Nanjing, 210000, China.

Tel: 86-25-52406727 Mobile: 86-13770610693 Email: admin@jiayifire.com

产 品 数 据 表

Products Data Sheet

Issue: Nanjing Jiayi Fire Technology Co., Ltd

Issue date: 2018-Jul-1st

出证单位: 南京嘉一消防科技有限公司

出证日期: 2018年7月1日

Using By: _____

Valid date: Long Term

使用单位: _____

有效日期: 长期有效

Product photo:

